

Magnetic drill No Electricity

免電力磁力鑽

ECO-TUBE.30



30mm



13mm



35mm



11



900 W



532



90mm

The ECO-TUBE.30 with patented shallow-field magnetic technology that offers incredibly strong grip, even on steel as thin as 3mm. Also, the patent-pending base automatically pivots to conform to any pipe Ø 75mm or larger. The magnets do not require electricity, so all the power goes to the motor. This also offers increased safety as the tool will not release from the target material in the event of an unintentional power loss. With its 900W power the ECO-TUBE.30 cuts holes between Ø 12 and 30mm easily and quickly.

ECO-TUBE.30採用專利的淺磁場技術，提供令人難以置信的強大的抓取力，即使在3mm薄鋼材，也可使用，此外，即將獲得專利懸垂的底座自動的樞軸符合任何鋼管φ75毫米或更大。磁鐵不需要電力，因此，所有的電力進到馬達。這也提供了增加安全性的工具與在萬一斷電的情況下不會從目標材料釋放。其功率是900W，ECO-TUBE.30切孔能力在φ12和30毫米，即方便又快捷。

Features 特色

- No electricity required for magnetic base
 - Unique flexible features for pipes of various sizes
 - No special attachments needed to accommodate flat or curved surfaces
 - Highly stable wide stance
 - Two separate magnets which allows the machine to swing away for hole inspection & debris removal without losing position
 - Easy to handle
 - Direct spindle drive
- 無需電力的磁性底座
 - 獨特的多樣的特點適合各種尺寸的鋼管
 - 無特殊需要的配件，以適應平面或彎曲表面
 - 高穩定寬廣的腳座
 - 兩個獨立的磁鐵可以讓機器擺動來檢查鑽孔和雜物清除，而不會丟失位置。
 - 易於操作
 - 直接主軸驅動



Technical data 技術數據

ECO-TUBE.30

Annular cutters	環形切割刀	Ø 12 - 30 mm
Twist drills	麻花鑽	Ø 1 - 13 mm
Countersinking	錐形擴孔	Ø 10 - 35 mm
Length	長度	275 mm
Width	寬度	185 mm
Height	高度	326 - 416 mm
Stroke	衝程	90 mm
Weight	重量	11 kg
Magnet (l x w x h)	磁鐵	187 x 165 x 83 mm
Magnetic force	磁力	532 kg
Motor power	馬達功率	900 W
Total power	總功率	950 W
Speed (no load)	速度(無載)	775 min ⁻¹
Speed (load)	速度(負載)	400 min ⁻¹
Spindle	主軸	19.05 mm Weldon
Power source	電源	110-120 / 220-240 V / 50-60 Hz